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Abstract (en)
[origin: WO2023148195A1] The invention relates to a housing (20) for an electric hand-held power tool (1), in particular for an angle grinder, having
a housing opening (23) for a mains cable end (10) and having a maintenance opening (31) which can be closed by a maintenance cover (50) in
order to permit manual access to the line contacts (15) of the mains cable end (10) which are arranged under the maintenance cover. The invention
also relates to an electric hand-held power tool (1) formed with said housing (20).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Gehäuse (20) für eine Elektrohandwerkzeugmaschine (1), insbesondere für einen Winkelschleifer, mit einer
Gehäuseöffnung (23) für ein Netzkabelende(10) und mit einer durch einen Wartungsdeckel (50) verschließbaren Wartungsöffnung (31), um den
manuellen Zugriff auf die unter dem Wartungsdeckel (50) angeordneten Leitungskontakte (15) des Netzkabelendes (10) zu ermöglichen. Die
Erfindung betrifft auch eine mit diesem Gehäuse gebildete Elektrohandwerkzeugmaschine.
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